
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2016. szeptember 27-én 
megtartott üléséről. 
 
Az ülés helye:  Városi Könyvtár Vadász utcai rendezvényterme 
   (Nagykáta, Dózsa Gy. út 15/A.) 
 
Jelen vannak: Dorner Gábor polgármester, 
   Agócs Pál alpolgármester, 

Tóth István alpolgármester, 
Ambrózi Zoltán, Botka Sándor,  
Gyüre Pál, Juhász Erzsébet,  
Marton László, Molnár István,  
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia, 
Simon László képviselő, 

   Karsainé Magyar Ildikó jegyző 
   dr. Tanács Péter Zsolt aljegyző. 
   
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
 
Az ülésről igazoltan volt távol Bublos István és Horváth Nóra képviselő. 
 
Az ülésen részt vett meghívott vendég (ek): Tarnavölgyiné Dr. Tényi Ágnes a Pest Megyei 

Kormányhivatal Nagykátai Járási Hivatal 
hivatalvezetője,  

  Katona Éva a Pénzügyi és Adóiroda 
irodavezetője, 
Kármánné Deák Ágnes a Mátray Gábor 
Általános Iskola igazgatója,  
dr. Molnár István a Váci Mihály Katolikus 
Általános Iskola igazgatója, 
Szabó Józsefné a Városi Napközi Otthonos 
Óvoda intézményvezetője, 
Szalainé Apró Mária a Városi Könyvtár és 
Művelődési Központ és Tájház igazgató-
helyettese 
Akantisz Miklós a Városgazdálkodási Szervezet 
igazgatója 

 
Dorner Gábor: Köszönti az ülésen megjelenteket. Külön köszönti Tarnavölgyiné dr. Tényi 
Ágnest, a Nagykátai Járási Hivatal hivatalvezető asszonyát és a megjelent 
intézményvezetőket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, a megválasztott 
12 fő képviselő közül 10 képviselő jelen van. A képviselő-testületi ülés anyagát mindenki 
rendben megkapta. Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi pontokhoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a napirendi pontokat elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
napirendi pontokat fogadta el: 
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247/2016. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Napirendi pontok:1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között 

      történt fontosabb eseményekről 
Előadó: polgármester 
 

2. / Nagykáta Város Önkormányzata 2016. évi költségvetéséről szóló  
      1/2016. (II.24.) önkormányzati rendelet módosítása 

    Előadó: polgármester 
 

3./ Intézményvezetői beszámoló a Városi Napközi Otthonos Óvoda  
     2015/2016. nevelési évéről 
 Előadó: polgármester 
 
4./ Városgazdálkodási Szervezet előirányzat módosítás iránti kérelme 
 Előadó: polgármester 
 
5./ Váci Mihály Katolikus Általános Iskola kerítésépítéséhez  
     előirányzat biztosítása 
 Előadó: polgármester 

 
6./Egyebek 
6/1. Nagykáta, Alsófeketeerdő 7. szám alatti Tájház működési       
       engedélyének visszavonása 
 Előadó: polgármester 
6/2. Közmeghallgatás napirendjének meghatározása 
 Előadó: polgármester 
6/3. Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati  
       Ösztöndíjpályázat 2017. évi fordulójához    
 Előadó: polgármester 
6/4. Szavazatszámláló Bizottság póttagjainak megválasztása 
 Előadó: jegyző 
6/5. Petró-Vajkó István kérelme a Nagykáta, 0256/3 hrsz-ú ingatlan  
       bérletére 
 Előadó: polgármester  
6/6. Első lakáshoz jutók támogatása iránti kérelmek elbírálása 
 Előadó: Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke 
6/7. Önkormányzati bérlakás iránti kérelmek elbírálása 
 Előadó: Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke  
6/8. Brentwood Kft.-vel megkötött adásvételi szerződés felbontása 
 Előadó: polgármester 

 
1./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között történt fontosabb 
eseményekről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló jelentést mindenki 
megkapta. Tisztelettel köszönti és egyben bemutatja dr. Tanács Péter Zsolt urat, aki 2016. 
szeptember 1-jétől a város aljegyzője. Megkéri aljegyző urat pár szóval mutatkozzon be. 
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dr. Tanács Péter Zsolt: Megköszöni a szót polgármester úrnak. Az ülés előtt egy pár 
képviselőnek már sikerült bemutatkoznia és egy pár szót váltania velük.  
 
(dr. Salibáné dr. Pap Terézia képviselő elhagyja az üléstermet.) 
 
1970-ben született. Rákospalotán él, feleségével két gyermeket nevelnek. Végzettségeit 
tekintve, államigazgatási főiskolát, valamint jogi egyetemet végzett, ezen kívül van más 
diplomája is, de a közigazgatásban dolgozik már közel 10 éve. Két önkormányzatnál volt 
jegyző, Tök Község Önkormányzatánál, illetve Gyöngyössolymos Közös Önkormányzati 
Hivatalánál, jelenleg szeptember 1-jétől aljegyzői pozíciót tölt be a Nagykátai Polgármesteri 
Hivatalnál. Bármilyen segítségre szorulnak a képviselők és jegyző asszonyt nem találják 
nála is információra, felvilágosításra és segítségre fognak találni. 
 
Dorner Gábor: Köszöni a bemutatkozást aljegyző úrnak.  Lezajlott a városban a XXXIII. 
Kátai Tánctalálkozó és a II. Tápiófeszt rendezvénysorozat. Szeretné megköszönni ezzel 
kapcsolatban mindenki munkáját, aki segítette, támogatta a rendezvényt. Akantisz Miklós úr 
a Városgazdálkodási Szervezet igazgatója és Botka Sándor képviselő úr jelezte, hogy 
szóbeli tájékoztatást szeretne nyújtani a II. Országos Közfoglalkoztatási Kiállításról, melyre 
szeptember 22-23-án került sor Budapesten a Vajdahunyad várában. Nagykáta  Város 
Önkormányzata Városgazdálkodási Szervezete kiállítóként vett részt a rendezvényen. 
Megadja a szót Akantisz Miklós úrnak. 
 
Akantisz Miklós: Elsőként egy jó hírről szeretne beszámolni, augusztusban benyújtott 
pályázatuk sikeres volt, mellyel 5.000.000.-Ft támogatást nyertek hűtőház létesítéséhez, a 
mezőgazdasági programhoz kapcsolódóan. A támogatási szerződés aláírására még nem 
került sor, amint az megtörténik bővebben is tájékoztatást nyújt a képviselő-testületnek a 
megvalósítás módjáról, valamint beszélniük kell majd arról is, hogy helyileg hol valósuljon 
meg a hűtőház. A II. Országos Közfoglalkoztatási Kiállításon úgy vettek részt, hogy a 
Belügyminisztérium felkért négy Pest megyei települést, aki szerintük a legrátermettebb 
település a közfoglalkoztatás terén, ez elsősorban szervezett közmunka programjaiknak 
köszönhető. 65 kiállító mellett Nagykáta is kiállította megtermelt, illetve az előállított 
termékeit. Szeretné megköszönni Botka Sándor képviselő úrnak a szállításban, a 
kialakításban nyújtott segítségét, valamint a kiállításon való részvételét. A kiállítás tanúsága, 
hogy az a munka soknak tűnik, amit eddig elvégeztek, de nagyon hosszú út áll előttük. 
Rengeteg kisebb település van, aki sokkal nagyobb dolgot tett le az asztalra eddig, mint 
Nagykáta. Ehhez kéri a testület támogatását. Az ott folytatott beszélgetések, illetve 
kapcsolatépítés során biztató jelzéseket kaptak arra vonatkozóan, hogy továbbra is támogatni 
fogják a programjaikat. Nem kis összegekről volt szó. Úgy gondolja, hogy a képviselő-
testület döntése alapján érdemes tovább vinni elsősorban a mezőgazdasági programot. 
Terveikben szerepel a következő évben egy zöldség feldolgozó üzem létrehozása, mely 
reményei szerint 100 millió Ft feletti beruházás lenne, illetve több kisebb programot is 
szeretnének indítani, melyek tervezés alatt vannak. A kiállításon környező települések is 
részt vettek, Újszilvás, Tápiószőlős, ők is nagyon komoly munkát végeztek. Úgy gondolja, 
hogy az ottani polgármesterekkel sikerült a kapcsolatot egy kicsit szorosabbra fűzni, esetleg 
lehetőség lesz a közmunka programban megtermelt termékek egymás közötti értékesítésére. 
A tapasztalat szerzés szempontjából is sikeres volt a kiállítás, nagyon sok önkormányzati 
képviselővel, polgármesterrel sikerült átbeszélniük a problémákat. Úgy gondolja, hogy 
külön színfolt volt a nagykátai Romani Csejhaj Táncegyüttes műsora, akiknek köszöni a 
fellépést. 
 
Botka Sándor: Nagykáta először vett részt ezen a kiállításon, a többség viszont már nem 
először. Egyértelmű az útirány, hogy fejleszteniük kell és a feldolgozás felé. Az látszott a 
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kiállításon is, hogy voltak, akik a termesztés résznél leragadtak és nem tudtak igazából nagy 
dolgot letenni az asztalra. Nagyon komoly és jól felépített programokat láttak kisebb 
önkormányzatoknál is, akik tudták, kigondolták, eldöntötték, hogy mit szeretnének és 
sikeresen haladnak előre. Az utasítást, illetve a kérést ők is megkapták a minisztérium 
részéről, hogy igenis ezt az irányt várják el tőlük és ehhez ígérték azt a támogatást is, amit 
Akantisz Miklós elmondott. Valóban az a 100 milliós nagyságrend még az alja annak a 
támogatásnak, amit ha ügyesek, logikusak és tényleg összetartóak el tudnak hozni. Ha azt a 
100 millió Ft-os támogatást a városba tudják hozni a következő évben, azzal olyan látványos 
fejlődést tudnak ebbe a programba elérni, és városi szinten is olyan dolgot tudnak létrehozni, 
amivel az önkormányzat és a Városgazdálkodási Szervezet munkáját is pozitívan ítélik meg. 
Simon László képviselőnek jelzi, hogy igyekszik a facebook oldalt is frissíteni a kiállításon 
készült képekkel. 
 
Dorner Gábor: Köszöni Akantisz Miklós igazgató úrnak és Botka Sándor képviselő úrnak 
a tájékoztatást, valamint a munkájukat és gratulál az elért eredményekhez, sikerekhez. Várja 
a kérdéseket, észrevételeket a tájékoztatóhoz, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki 
a lejárt határidejű határozatokról szóló tájékoztatást elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a lejárt 
határidejű határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
2./ Napirendi pont 
Nagykáta Város Önkormányzata 2016. évi költségvetéséről szóló 1/2016. (II.24.) 
önkormányzati rendelet módosítása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A jogszabályoknak megfelelő átvezetésről, módosításról van szó, mely az 
előterjesztésben részletesen bemutatásra került. Kérdezi Katona Évát, a Pénzügyi és 
Adóiroda irodavezetőjét kívánja-e szóban kiegészíteni az előterjesztést? 
 
Katona Éva: Egyrészről a Magyar Államkincstár által évközben nyújtott támogatások, 
többlet bevételek és ahhoz kapcsolódó kiadások átvezetésére került sor a rendeletben, 
másrészről pedig az első 8 hónapban a testület által hozott határozatok szerinti pénzeszköz 
engedélyezések kerültek átvezetésre. Az előterjesztésben tételesen látható, hogy milyen 
pénzeszközök, milyen nagyságrendben kerültek átvezetésre a rendelet módosításban. 
Elmondja, hogy a rendelet módosítás 2. oldalán az n) pontban tévesen került beírásra a nulla 
forint, a felhalmozási célú finanszírozási műveletek együttes összege 250.000 e Ft, a 
felhalmozási célú finanszírozási műveleteken belül az m.1.) pont az előző évi felhalmozási 
pénzmaradvány összege a 167.669. e Ft helyett szintén 250.000 e Ft. A rendelet 
módosításban ezen javítások átvezetésére kerülne sor. Kéri a rendelet módosítást az 
ismertetett javításokkal együtt elfogadni. 
 
Dorner Gábor: A bizottságok összevont bizottsági ülésen tárgyalták a napirendi pontot. 
Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok az irodavezető által ismertetett javításokkal a költségvetési 
rendelet módosítást elfogadásra javasolják.  
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki az ismertetett javítással együtt a rendelet módosítást elfogadja 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 



 

 

 

5 

A képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet 
alkotta: 
 
8/2016. (IX.30.)  rendelet 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta a 8/2016. (IX.30.) 
önkormányzati rendeletét a város 2016. évi költségvetéséről szóló 1/2016. (II.24.) 
önkormányzati rendelet módosításáról, mely az eredeti jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
3./ Napirendi pont 
Intézményvezetői beszámoló a Városi Napközi Otthonos Óvoda 2015/2016. nevelési 
évéről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az önkormányzat fenntartásában lévő Városi Napközi Otthonos Óvoda 
vezetője elkészítette a 2015/2016. nevelési évről szóló beszámolót. Az intézményi szakmai 
beszámolójához az óvodavezető csatolta a szakmai munkaközösségek éves munkájának 
értékelését is. Kérdezi Szabó Józsefné intézményvezetőt kívánja-e szóban kiegészíteni a 
beszámolót? 
 
Szabó Józsefné: A beszámolót nem szeretné kiegészíteni, viszont szeretné elmondani, hogy 
az óvoda II. telephelyének vezető-helyettese Szilágyiné Szabó Zsuzsanna nyugdíjba vonul, 
jelenleg felmentési idejét tölti, helyette új vezető-helyettes megbízására került sor Pál 
Erzsébet óvodapedagógus személyében. Kéri Pál Erzsébet vezető-helyettest, hogy pár szóval 
mutatkozzon be a képviselő-testületnek. 
 
Pál Erzsébet: Köszönti a képviselő-testületet. Elmondja, hogy 2002-ben végzett a budapesti 
Tanítóképző Főiskola óvónőképző szakán óvónőként. Szentmártonkátán dolgozott 2010-ig 
közben szakvizsgát tett óvodavezetésből, illetve 2010-ben vizsgázott logopédusként, 
gyógypedagógusként. Két évet a nevelési tanácsadóban dolgozott logopédusként, majd 
elfogadva Szabó Józsefné állásajánlatát 2012 óta Nagykátán a Városi Napközi Otthonos 
Óvodában dolgozik. Szentmártonkátán él, 3 gyermeke van, nagyon szereti a kultúrát, 
szabadidejében támogatja is a kulturális megmozdulásokat. Bízik benne, hogy munkájával a 
II. telephely fejlődését fogja szolgálni. 
 
Dorner Gábor: Gratulálnak a vezető-helyettesi megbízáshoz. Kéri Simon Lászlót a 
Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok a beszámolót elfogadásra javasolják. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki a beszámolót elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
248/2016. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Városi Napközi Otthonos Óvoda 
Intézményvezetőjének a 2015/2016-os nevelési évről szóló átfogó beszámolóját elfogadja. A 
beszámoló az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
4./ Napirendi pont 
Városgazdálkodási Szervezet előirányzat módosítás iránti kérelme (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 6. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Városgazdálkodási Szervezet igazgatója kérelemmel fordult a képviselő-
testülethez, hogy a költségvetésükben a 2016. évben aszfaltozásra kiemelt előirányzaton 
szereplő, ugyanakkor fel nem használt 1.500.000 forint átcsoportosítását engedélyezzék, 
járda és parkolók alapjának kialakításához zúzottkő vásárlására. Kéri Simon Lászlót, a 
Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok döntését. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag javasolják a 1.500.000.-Ft átcsoportosítását járda 
és parkolók alapjának kialakításához zúzottkő vásárlására. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki az előirányzat módosítást elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
249/2016. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Városgazdálkodási Szervezet 2016. 
évi költségvetésében aszfaltozásra kiemelt előirányzaton szereplő, ugyanakkor fel nem 
használt 1.500.000 forint átcsoportosítását engedélyezi járda és parkolók alapjának 
kialakításához kővásárlásra felhasználni. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
5./ Napirendi pont 
Váci Mihály Katolikus Általános Iskola kerítésépítéséhez előirányzat biztosítása (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 7. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Dr. Molnár István a Nagykátai Váci Mihály Katolikus Általános Iskola 
igazgatója kérelemmel fordult Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testületéhez, 
hogy az önkormányzat tulajdonát képező, de a Váci Egyházmegye részére tartós használatba 
adott Nagykáta Vadász u. 1. szám alatti iskola kerítését a hátsó sportpályával érintett 
szakaszon cserélje újra. Kérelmében leírja, hogy az iskola saját költségvetéséből az 
önkormányzat tulajdonosi hozzájárulásával az elhasználódott sportpályát teljesen felújította, 
korszerűsítette több, mint nettó 40 millió forintértékben. A Városgazdálkodási Szervezet 
részéről a kerítés javításának felmérési munkálatai megtörténtek, közel 200 méter kerítés 
felújítása szükséges. Köszönti dr. Molnár István igazgató urat, kérdezi kívánja-e szóban 
kiegészíteni kérelmét?  
 
dr. Molnár István: Az eltelt négy évben több tulajdonosi hozzájárulást kértek, hogy a város 
által átadott ingatlanon fejlesztéseket végezzenek. Szerencsére az iskola nagyságából 
adódóan és minden szerénységet félre téve a jó gazdálkodásnak is köszönhetően az iskola 
rendelkezik olyan forrásokkal, hogy fel tud újítani akár egy épületet, mint ahogy történt a 
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Zárda utcában vagy akár az 1984-ben épült sportpályát. A sportpálya építése óta teljes 
felújításon nem esett át, a salak itt-ott volt csak meg és úgy gondolták, hogy a Zárda utcai 
épület után a Vadász utcai épület felújítása, - ami egy másik projekt keretében talán meg fog 
történni – és a sportudvar felújítása nagyon fontos. Korszerű burkolattal látták el a pályákat, 
valamint a továbbiakban majd szeretnék befedni a kézilabda pályát anyagi lehetőségeik 
függvényében. Február óta tárgyaltak, egyeztettek az önkormányzat vezetőségével és a 
lehetséges kivitelezőkkel, hogy a legjobb megoldást találják meg a sportudvar felújításához. 
4 futópálya, röplabda pálya, kosárlabda pálya, kézilabda pálya - melyen egy teniszpálya is 
kialakításra került- felújítására került sor. A felújítás az iskola anyagi forrásait kimerítette, 
viszont a pálya felújításából adódóan bizonyos részeken a meglévő kerítés magassága nem 
megfelelő, támfal építése szükséges. A szakemberek véleménye alapján a régi kerítés alapja 
megfelelne támfalnak, a vízelvezetés szakemberek által megoldott, de mindenesetre a 
szomszédok felé is védelmet jelentene egy támfal, másrészt pedig a kerítés nagyon 
elhasználódott, javíthatatlan, ezért kérték az önkormányzatot arra, hogy a tulajdonának 
védelme érdekében és a tulajdonán végzett értéknövelő munkára tekintettel a kerítés 
felújítását végezze el.  
 
Dorner Gábor: Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
döntését. 
 
Simon László: A bizottságok a kérelmet tárgyalták és egyhangúlag támogatják Nagykáta 
Város Önkormányzata 2016. évi költségvetésében nevesített felhalmozási tartalékok között 
elkülönített pénzösszeg felszabadítását, illetve javasolják, hogy ebből a pénzösszegből bruttó 
3,5 millió Ft-ig bízzák meg utólagos elszámolási kötelezettséggel a Városgazdálkodási 
Szervezetet a munkálatok elvégzésével. 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata 2016. évi költségvetésében műfüves pálya 
altalaji munkálatainak megvalósítására előirányzatot terveztek be, mivel az iskola, ha nem is 
a fedett műfüves pályát, de a sportpálya beruházását önerőből elvégezte, az altalaji 
munkákat is beleértve, ezért az erre elkülönített összeg felszabadításra kerülne és ebből a 
bizottságok javaslatától eltérően javasolja, hogy 4 millió Ft-ot adjanak át a 
Városgazdálkodási Szervezetnek a munkálatok elvégzésére, mely összeggel tételesen el kell 
számolnia. Amennyiben nincs szükség a teljes 4 millió Ft-ra, akkor az előirányzat többi 
része a felhalmozási szabadtartalék összegét növelné.  Várja a kérdéseket, észrevételeket a 
napirendi ponthoz, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért az általa tett 
javaslattal, hogy a Városgazdálkodási Szervezet számára 4 millió forintot biztosítsanak a 
Váci Mihály Katolikus Általános Iskola  kerítésének felújítási munkálataihoz 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
250/2016. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykáta Város Önkormányzata 
2016. évi költségvetésének 3. számú mellékletében a felhalmozási tartalékok között a Váci 
Mihály Katolikus Általános Iskola fedett műfüves pálya megvalósítására elkülönített 
összeget felszabadítja és azzal a felhalmozási szabad tartalék összegét növeli.  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megbízza a Városgazdálkodási 
Szervezet igazgatóját a Váci Mihály Katolikus Általános Iskola kerítésének felújításának 
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teljes körű lebonyolításával maximum bruttó 4.000.000.- Forintig, illetve a 
beruházás/felújítás elkészültét követően a felmerült anyag és eszköz költségek 
önkormányzat számára történő továbbszámlázására. A kerítés felújításának összege 
Nagykáta Város Önkormányzata 2016. évi költségvetésének felhalmozási szabad tartaléka 
terhére kerül kifizetésre. 
 
 A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Nagykáta Város 
Önkormányzata 2016. évi költségvetésének legközelebbi rendeletmódosítása során az itt 
meghatározott előirányzatokat átvezesse és az ügyben szükséges intézkedéseket megtegye. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
6./ Napirendi pont, Egyebek 
- Nagykáta, Alsófeketeerdő 7. szám alatti Tájház működési engedélyének visszavonása 
 (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az Emberi Erőforrások Minisztériuma Közgyűjteményi Főosztálya a 
Nagykátai Tájház szakfelügyeleti vizsgálatát követően megküldte a vizsgálatról készült 
jelentést. A Főosztály  vezetője értesítette az önkormányzatot, hogy a benyújtott intézkedési 
terv számos ellentmondást tartalmaz, további pontosításra szorul. Tekintettel arra, hogy a 
Nagykáta, Jászberényi út 92. szám alatti jelenleg Tájházként használt épület továbbiakban 
Tájházként történő működtetése nem lehetséges, mivel a szakfelügyeleti vizsgálatban 
leírták, hogy nem felel meg a tájház sajátosságainak, ezért új működési engedély iránti 
kérelem benyújtását nem javasolja. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok döntését. 
 
Simon László: A bizottságok a napirendi pontot tárgyalták, javasolják a Nagykáta, 
Alsófeketeerdő 7. szám alatti Tájház működési engedélyének visszavonását. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a működési engedély 
visszavonásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
251/2016. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzatának Képviselő-testülete kezdeményezi a Nagykáta, 
Alsófeketeerdő 7. szám alatti Tájház Mk/b/92. számú működési engedélyének 
visszavonását. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, a működési engedély visszavonása 
érdekében szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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- Közmeghallgatás napirendjének meghatározása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 9. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A képviselő-testület II. féléves munkatervében november 7-ére tűzte ki a 
közmeghallgatás időpontját. Az önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzata 
értelmében a közmeghallgatás helyéről, idejéről, az ismertetésre, vagy tárgyalásra kerülő 
tárgykörökről legalább 15 nappal előbb értesíteni, tájékoztatni kell a lakosságot. A 
közmeghallgatás helyszínéül a Művelődési Központot, témájának tájékoztató a 
szennyvízcsatornázás II. üteméről, beszámoló a képviselő-testület munkájáról, valamint 
egyebek napirendi pontokat javasolja. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok döntését. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a közmeghallgatás napirendjének 
meghatározását. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a közmeghallgatás 
napirendjével egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
252/2016. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2016. november 7-én (hétfő) 17 órai 
kezdettel KÖZMEGHALLGATÁST tart. 
 
A közmeghallgatás napirendje: 
1./ Tájékoztató a szennyvízcsatornázás II. üteméről  
2./ Beszámoló a képviselő-testület munkájáról  
3./ Egyebek 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a jegyzőt, hogy a közzétételről gondoskodjon. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 
 
- Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 
2017. évi fordulójához (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 10. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 
elbírálásának szabályairól a képviselő-testületnek szabályzatot kell alkotnia, mely a jelen 
előterjesztés mellékletét képezi. A benyújtásra került pályázatok bírálata során a 
szabályzatban foglaltakat szükséges alkalmazni. A 2017. évi fordulóban történő részvétel 
alapfeltétele, hogy az önkormányzat a megadott települési belépési ponton keresztül 
csatlakozási szándékát fejezze ki.  A csatlakozási szándékot képviselő-testületi határozat 
keretében szükséges meghozni. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok döntését. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják az ösztöndíjpályázathoz történő 
csatlakozást, a 2017. évi 2,5 millió Ft-os keretösszeg megállapítását, valamint az 
ösztöndíjpályázat elbírálásainak szabályairól szóló Szabályzat elfogadását. 
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Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki az ösztöndíjpályázathoz 
történő csatlakozást elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
253/2016. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete csatlakozik a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2017. évi fordulójához.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármester a csatlakozási nyilatkozat aláírására.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki a 2,5 millió Ft-os keretösszeg megállapításával egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
254/2016. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2017. évi keretösszegét 2.500.000.- Forintban állapítja 
meg.  
 
A képviselő-testület megbízza a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottságot és a 
Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottságot az ösztöndíj személyre szóló 
megállapításával. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki az ösztöndíjpályázat elbírálásának szabályairól szóló szabályzatot 
elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
255/2016. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzat Ösztöndíjpályázat elbírálásának szabályairól szóló 
szabályzatot. A szabályzat az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
- Szavazatszámláló Bizottság póttagjainak megválasztása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 
11. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A választási eljárásról szóló törvény alapján a szavazatszámláló bizottság 
három tagját és szükséges számban póttagokat a települési önkormányzat képviselő-testülete 
az országgyűlési képviselők általános választásának kitűzését követően, legkésőbb a 
szavazás napja előtti huszadik napon választja meg; személyükre a helyi választási iroda 
vezetője tesz indítványt. A szavazatszámláló bizottság tagjait és a póttagokat települési 
szinten kell megválasztani. Tekintettel arra, hogy a korábban megválasztott tagok közül 
mindenki nem tudta vállalni a munkát és a megbízott tagok delegálására nagyon alacsony 
számban került sor, ezért a szavazatszámláló bizottságok folyamatos jogszabályi előírások 
szerinti működéséhez újabb póttagok megválasztása szükséges. Ismerteti a határozati 
javaslatot. “Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykátán kialakított 8 
egyéni választási körzetben az alábbi személyeket megválasztja a szavazatszámláló 
bizottság póttagjainak. 
   Sreiber Petra   Bajcsy-Zs. út 1. II/7. 
   Oláh Istvánné   István király út 2/a. 
   Palkó Petra   Perczel Mór út 34. 
   Vancsik Dóra   Csonka köz 13. 
   Bognár Hajnalka  Csonka köz 7. 
   Blahúz Csilla   Temető út 4/a fsz. 3.” 
Amennyiben kérdés, észrevétel nincs, kéri aki szavazatszámláló bizottság póttagjait 
elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
256/2016. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykátán kialakított 8 egyéni 
választási körzetben az alábbi személyeket megválasztja a szavazatszámláló bizottság 
póttagjainak. 
  
   Sreiber Petra   Bajcsy-Zs. út 1. II/7. 
   Oláh Istvánné   István király út 2/a. 
   Palkó Petra   Perczel Mór út 34. 
   Vancsik Dóra   Csonka köz 13. 
   Bognár Hajnalka  Csonka köz 7. 
   Blahúz Csilla   Temető út 4/a fsz. 3. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 
 
- Petró-Vajkó István kérelme a Nagykáta, 0256/3 hrsz-ú ingatlan bérletére (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 12. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Petro-Vajkó István 2760 Nagykáta, Dobó u. 32. szám alatti lakos 
kérelemmel fordult a képviselő-testülethez, melyben az ingatlanának végén található 
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Nagykáta Város Önkormányzata tulajdonát képező Nagykáta 0256/3 hrsz-ú 1.60 Ak értékű 
szántó területet szeretné bérbe venni, melyet 15-20 éve folyamatosan gondoz. A területen 
állatai számára lucernát szeretne termeszteni. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok döntését. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag javasolják az ingatlan bérbeadását 5 éves 
határozott időtartamra, bruttó 10.000.-Ft/év bérleti díj megfizetése ellenében, valamint írják 
elő a bérlő számára a teljes terület megművelését. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a bizottságok által 
javasolt feltételekkel egyetért az ingatlan bérbeadásával kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
237/2016. (IX.6.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete bérbe kívánja adni a tulajdonát képző 
Nagykáta 0256/3 hrsz-ú  1540 m2  nagyságú, 1.60 Ak értékű, szántó művelési ágú területet 
Petró-Vajkó István 2760 Nagykáta, Dobó u. 32. szám alatti lakos részére 2016. október 1-től 
2021. szeptember 30-ig, 10.000.-Ft/év bérleti díj ellenében az alábbi kikötéssel: 

- a bérbe vevő a teljes terület hasznosítására/művelésére köteles. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a haszonbérleti szerződést kösse 
meg.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Az első lakáshoz jutók támogatása iránti kérelmek elbírálása, az 
önkormányzati bérlakás iránti kérelmek elbírálása és a Brentwood Kft.-vel megkötött 
adásvételi szerződés felbontása napirendi pontok tárgyalására zárt ülés elrendelését 
javasolja. Kéri, aki a javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
258/2016. (IX.27.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az első lakáshoz jutók támogatása 
iránti kérelmek elbírálása, az önkormányzati bérlakás iránti kérelmek elbírálása és a 
Brentwood Kft.-vel megkötött adásvételi szerződés felbontása napirendi pontok tárgyalására 
zárt ülést rendel el. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs, megköszöni a jelenlétet és a 
további napirendi pontok tárgyalására zárt ülést rendel el. 
 

- k m f - 
 
Karsainé Magyar Ildikó      Dorner Gábor 
  jegyző        polgármester 


